



SPORTA KLUBS „RUGĀJI 4x4” sadarbībā ar „Latvijas automobiļu federāciju” IELŪDZ



Visiem, visiem OFFroderiem, gan auto, gan ATV braucējiem!

Grandiozs bezceļu sacensību un atpūtas pasākums vislabākajās Latgales tradīcijās, kur dalību ņems ne vien Baltijas un Skandināvijas valstu pārstāvji, bet piedalīsies arī Krievijas spēcīgākie trofi reidu braucēji. FIA NEZ čempionāts trofi reidā, Latvijas un Lietuvas čempionāti – tas viss vienuviet šeit pat Latvijā – Rugājos no 13. – 16. augustam.

Kas jauns gaidāms Rugājos?

- Leģendārais Medņu aplis, kļuvis vēl plašāks un interesantāks kā braucējiem tā skatītājiem. Jauni dubļi, jauni brasli sportistiem un jaunas skatītāju vietas līdzjutējiem.
- Orientēšanās zona purvainu mežu rajonā ar 'odziņām'.
- GPS leģendas pa īpaši sagatavotām trasēm.

Skatītājiem!

- Divas dienas iespēja vērot labākās bezceļu automašīnas, ATV un motociklus dubļu trasēs.
- Starplaikos starp sporta kategorijām, dubļu aplī cīnīsies „Dubļu Ērgļa” titula kārotāji (pieejams jebkuram offroderim).
- Skatītājus priecēs ne tikai bezceļu auto sniegumi, bet gaidāmi arī pārsteigumi, kā arī vakara koncerts.

Visiem 4x4 automašīnu īpašniekiem pašiem tiek dota iespēja izbaudīt sacensību garu piedaloties Tūrisma kausa izcīņas sacensībās, kur trasi iespējams veikt ar standarta apvidus automašīnu (nepieciešami pazeminātie pārnēsumi). Tūrisma kausa dalībniekiem būs iespēja veicot trasi, gan pārbaudīt savas automašīnas spējas vieglos bezceļa apstākļos, gan piebraukt un apskatīt tuvumā esošos ievērojamus kultūrvēsturiskos objektus (tai skaitā tādi kuri pieejami tikai ar bezceļu auto) kā arī klātienē pavērot 'īsto dubļu monstru' cīņas.

Visiem dalībniekiem iespējams gan rezervēt telšu vietas, kā arī ir iespēja, iepriekš rezervējot, izmantot Rugāju skolas telpas naktsmītnei.

Kontaktinformācija: Krišjānis Vidušs +371 26664992, e-pasts: trofireidi@inbox.lv



Спортивный клуб "Rugāji 4x4" в сотрудничестве
Латвийской автомобильной федерации
Приглашает



Всем, всем ОФФродэрам – авто и мотто гонщикам!

Грандиозное мероприятие для Трофи спортсменов и болельщиков в Латвии – Ругаи с 13 - 16.августа , где встретятся сильнейшие спортсмены не только с стран Балтии и Скандинавии, но и представители России. Вы будете присутствовать на 2-й Этап чемпионата 2010 года FIA NEZ по Trophy рейдам, который также будет этапам ОТКРЫТАВА ЧЕМПИОНАТ ПО ВНЕДОРОЖНОМУ СПОРТУ 4X4 ЛИТВЫ 2010 г и ОТКРЫТЫЙ ЧЕМПИОНАТ ПО ВНЕДОРОЖНОМУ СПОРТУ 4X4 ЛАТВИЙ 2010

Что ожидать?

- Легендарный «Круг Глухаря»(Medņu aplis), стал еще шире и интереснее, с новыми бродами и канавами, а также местами для зрителей.
- Зоны ориентирование по болотистой лесной трассой с ягодкой.
- GPS легенды по специально подготовленным трассам.

Зрителям!

- Два дня, чтобы увидеть, как лучшие автомобиля бездорожья борются на трассах.
- Между стартами спортсменов, на грязевом круге будут сражается грязевые орлы - борьба без правил.
- Зрители будут наслаждаться не только выступлениями внедорожников, но и ожидается сюрпризы а также вечерний концерт.

У все авто владельцев 4x4 будет возможность насладиться духом бездорожья, принимая участие в соревнованиях Кубка туризма. Трассу можно преодолеть с стандартным внедорожником (требуется понижающие скорости). Во время поездки будет возможность проверить их способности и ознакомится с местными достопримечательностями (в том числе доступными только внедорожникам).

Все участники могут забронировать места для палатки в базе, а также возможность бронирования помещений школы в Ругаи.

Контактная информация: Кришьянис Видушс +371 26664992, э-почта: trofireidi@inbox.lv



**SPORTS CLUB „RUGĀJI 4x4” in co-operation with
Latvian automobile federation
INVITES**



Each and every OFF-roader - rider of car, truck or ATV!

A huge event for the competitors, spectators and fans of trophy-raid with the participation of the best drivers not only from Baltic states or Scandinavia, but also from Russia. 2nd Stage of 2010 FIA NEZ Trophy-raid Championship, as well as the stage of Latvian and Lithuanian Open Championship in trophy-raid – three different events, all in the same time, in the same place – in Latvia, Rugaji, from 13 – 16 august.

What to expect in Rugaji?

- Legendary lap of Medni – now even more challenging and interesting for the riders and as well for the spectators. More mud, new fords for competitors and better places for the spectators and fans.
- Orienteering with some spicy elements in swamp woods areas.
- GPS legends in specially prepared tracks.

For the spectators!

- Two days to follow the race and watch the best off-road drivers in the course and in the mud.
- In between the sport categories in the racing lap of mud the mud enthusiasts will compete for the title of the “Eagle of Mud” (unconditional fight, available to all off-roaders).
- Not only the off-road competition will entertain the audience. Different surprises, including the concert in the evening, are intended for the spectators.

All owners of 4x4 vehicles have the chance to feel the spirit of competition by participating in the competition of Tourism cup. Course can be accomplished with standard off-road vehicle (with low gear). During the race the participants of Tourism cup will have the chance to test the abilities of their off-road vehicles in simple off-road conditions, as well the possibility to drive up to and see the nearest objects of cultural and historical significance (including those who are only accessible by off-road car).

All participants can book a place for the tent, or use the premises of Rugaji School as lodging, if declared earlier.

Contact details: Krišjānis Vidušs +371 26664992, e-mail: trofireidi@inbox.lv